
 

 

 

 

DRUSKININKŲ SAVIVALDYBĖS TARYBA 

 

TARYBOS POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2022-02-21  Nr. TP-2 

Druskininkai 

 

Posėdis įvyko  2022-02-21, 10.00–11.41 val. 

Posėdžio pirmininkas – Ričardas Malinauskas, savivaldybės meras.  

Protokolą rašė – Živilė Stravinskaitė, Dokumentų ir informacijos skyriaus vedėja.   

Į Druskininkų savivaldybės tarybą išrinkti 25 tarybos nariai.  

Tarybos posėdyje dalyvavo:  24 tarybos nariai. 

Nedalyvavo: Vidas Stašinskas, tarybos narys.  

Kviestieji asmenys: Vilma Jurgelevičienė, savivaldybės administracijos direktorė; Violeta 

Grigorienė, savivaldybės administracijos direktoriaus pavaduotoja; Simonas Kazakevičius, savivaldybės 

mero patarėjas; Dovilė Račienė, Teisės ir civilinės metrikacijos skyriaus vedėja; Vaiva Kirkauskienė, 

Teisės ir civilinės metrikacijos skyriaus vedėjo pavaduotoja; Sigitas Valentukevičius, savivaldybės 

kontrolierius; Vita Petkevičiūtė-Siliūnienė, Investicijų ir projektų valdymo skyriaus vedėjo pavaduotoja; 

Agnė Baranauskaitė, Ūkio ir turto valdymo skyriaus vedėja; Joana Verbickienė, Architektūros ir 

urbanistikos skyriaus vedėja; Eglė Sadauskaitė, Asmens ir visuomenės sveikatos skyriaus vedėja – 

savivaldybės gydytoja; Ligita Baranauskienė, Socialinės paramos skyriaus vedėja; Diana Brown, Švietimo 

skyriaus vedėja; Lina Gaidžiūnaitė, Investicijų ir projektų valdymo skyriaus vedėja.   

Darbotvarkė:  

1. Dėl Druskininkų savivaldybės 2022-2024 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo. 

2. Dėl Druskininkų savivaldybės 2022 metų biudžeto patvirtinimo. 

3. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2007 m. gruodžio 20 d. sprendimo Nr. T1-247 „Dėl 

vietinės rinkliavos už komunalinių atliekų surinkimą iš atliekų turėtojų ir atliekų tvarkymą“ pakeitimo.  

4. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2020 m. gruodžio 30 d. sprendimo Nr. T1-190 „Dėl 

Druskininkų savivaldybės infrastruktūros plėtros įmokos tarifo“ pakeitimo.  

5. Dėl kriterijų, pagal kuriuos nustatoma, kada Druskininkų savivaldybės infrastruktūros plėtros 

įmoka nemokama, ir Druskininkų savivaldybės infrastruktūros plėtros įmokos mokėjimo ir atleidimo nuo 

jos mokėjimo tvarkos aprašo patvirtinimo.  

6. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2018 m. birželio 27 d. sprendimo Nr. T1-120 „Dėl 

parduodamų savivaldybės būstų ir pagalbinio ūkio paskirties pastatų sąrašo sudarymo“ pakeitimo. 

7. Dėl Druskininkų savivaldybės socialinio būsto amortizacinių atskaitymų nusidėvėjimui atkurti 

patvirtinimo.  

8. Dėl Druskininkų savivaldybės aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios programos 2021 metų 

priemonių vykdymo ataskaitos tvirtinimo. 

9. Dėl Druskininkų savivaldybės aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios programos 2022 metų 

priemonių tvirtinimo. 

10. Dėl Druskininkų savivaldybės infrastruktūros pripažinimo prioritetine kriterijų ir Druskininkų 

savivaldybės infrastruktūros pripažinimo prioritetine tvarkos aprašo patvirtinimo. 

11. Dėl Druskininkų savivaldybės 2022 metų visuomenės sveikatos rėmimo specialiosios 

programos patvirtinimo. 

12. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2014 m. gruodžio 19 d. sprendimo Nr. T1-221 „Dėl 

piniginės socialinės paramos Druskininkų savivaldybėje teikimo tvarkos aprašo“ pakeitimo. 
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13. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2008 m. kovo 21 d. sprendimo Nr. T1-66 „Dėl 

gyventojų išlaidų, patirtų už komunalinių surinkimo ir atliekų tvarkymo paslaugas, kompensavimo tvarkos 

aprašo“ pripažinimo netekusiu galios. 

14. Dėl pritarimo dalyvauti „Tūkstantmečio mokyklų“ programoje. 

15. Dėl Druskininkų savivaldybės sporto projektų finansavimo iš savivaldybės biudžeto lėšų 

tvarkos aprašo patvirtinimo.  

16.Dėl Druskininkų Savivaldybės antikorupcijos komisijos 2021 metų veiklos ataskaitos.  

17. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2015 m. lapkričio 30 d. sprendimo Nr. T1-125 „Dėl 

Druskininkų miesto teritorijos darnaus judumo plano komiteto sudarymo“ pakeitimo. 

18. Informacijos pateikimas apie Alytaus regiono Integruotos teritorijų vystymo programos 

įgyvendinimo ataskaitą už 2021 m.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pažymėjo, kad yra siūloma iš darbotvarkės išbraukti 

6 klausimą ,,Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2018 m. birželio 27 d. sprendimo Nr. T1-120 „Dėl 

parduodamų savivaldybės būstų ir pagalbinio ūkio paskirties pastatų sąrašo sudarymo“ pakeitimo“ ir 

pasiteiravo, ar bus kitų siūlymų, pastabų dėl posėdžio darbotvarkės.  

Kadangi nebuvo kitų siūlymų, posėdžio pirmininkas pateikė balsuoti už posėdžio darbotvarkę iš 

jos išbraukiant 6 klausimą.  

Paskelbus balsavimą, Antanui Balkei, tarybos nariui dar buvo suteiktas žodis.  

Antanas Balkė, tarybos narys, pažymėjo, kad kėlė ranką dėl posėdžio darbotvarkės.  

Posėdžio pirmininkas pateikė balsuoti už posėdžio darbotvarkę iš jos išbraukiant 6 klausimą.  

DALYVAUJA. 20 tarybos narių (Balsavime nedalyvavo Juozas Dailydė, Inga Salickienė ir 

Donatas Mizaras).  

BALSAVO: „už“ – 18, ,,susilaikė“  ̶   2 (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti posėdžio darbotvarkei, iš jos išbraukiant 6 darbotvarkės klausimą.  

1.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės 2022-2024 metų strateginio veiklos plano 

patvirtinimas. 

Tarybos nariai Karolis Kaklys ir Antanas Balkė kėlė rankas. Posėdžio pirmininkas paprašė trumpai 

pasisakyti kadangi jau buvo paskelbtas svarstomas klausimas.   

Karolis Kaklys, tarybos narys, pažymėjo, kad Antanas Balkė kėlė ranką ir norėjo pasisakyti dėl 

posėdžio darbotvarkės, bet jam nebuvo leista pasisakyti bei paprašė leisti pagarsinti viešą pareiškimą 

frakcijos vardu.  

Karolis Kaklys, tarybos narys, viešai perskaitė Tėvynės sąjungos ir Liberalų sąjūdžio frakcijos 

pareiškimą.  

Pranešėja V. Petkevičiūtė-Siliūnienė pristatė sprendimo projektą.   

Antanas Balkė, tarybos narys, pasisakė dėl posėdžio vedimo tvarkos, pažymėdamas, kad jis kėlė 

ranką, nes norėjo pateikti dar vieną opozicijos pareiškimą, o ši galimybė jam nebuvo suteikta ir paprašė 

pagal galimybę skirti laiką viešam pareiškimui.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pažymėjo, kad tarybos nariui Antanui Balkei buvo 

suteiktas žodis, tačiau jis tik pasakė, kad kėlė ranką dėl darbotvarkės, už kurią jau buvo pateiktas 

balsavimas.  

Antanas Balkė, tarybos narys, pateikė klausimą dėl pristatyto sprendimo projekto.  

Pranešėja atsakė į pateiktą klausimą.  

Karolis Kaklys, tarybos narys, pasisakė frakcijos vardu pažymėdamas, kad posėdžio pirmininkas, 

jų teigimu, šiurkščiai, nuolatos ir sistemingai pažeidžia Savivaldybės tarybos veiklos reglamento nuostatas, 

todėl Tėvynės sąjungos ir Liberalų sąjūdžio frakcijos nariai nematydami galimybės realizuoti tarybos narių 

teisių palieka šį posėdį.  

Tarybos nariai Karolis Kaklys, Konstantinas Rečkovas, Antanas Balkė ir Juozas Šarkus atsijungė 

nuo posėdžio ir nedalyvavo sprendimų dėl kitų darbotvarkės klausimų priėmime.  

Julius Matulevičius, tarybos narys, pasisakė dėl posėdžio vedimo tvarkos.  

Algis Bolys, tarybos narys, pateikė klausimą.  
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Posėdžio pirmininkas atsakė į pateiktą klausimą.  

DALYVAUJA. 20 tarybos narių.  

BALSAVO: „už“ – 20 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

2.SVARSTYTA.  Druskininkų savivaldybės 2022 metų biudžeto patvirtinimas. 

Pranešėja V. Jurgelevičienė pristatė sprendimo projektą.  

Modestas Vitkauskas, tarybos narys, pateikė klausimą.  

Pranešėja atsakė į pateiktą klausimą.  

Algis Bolys, tarybos narys, pateikė klausimą. 

V. Jurgelevičienė atsakė į pateiktą klausimą.  

DALYVAUJA. 20 tarybos narių.  

BALSAVO: „už“ – 20 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

3.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2007 m. gruodžio 20 d. sprendimo Nr. T1-247 

„Dėl vietinės rinkliavos už komunalinių atliekų surinkimą iš atliekų turėtojų ir atliekų tvarkymą“ 

pakeitimas.  

Pranešėja A. Baranauskaitė pristatė po komitetų posėdžio patikslintą sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 20 tarybos narių.  

BALSAVO: „už“ – 20 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti patikslintam tarybos sprendimo projektui. 

4.SVARSTYTA.  Druskininkų savivaldybės tarybos 2020 m. gruodžio 30 d. sprendimo Nr. T1-190 

„Dėl Druskininkų savivaldybės infrastruktūros plėtros įmokos tarifo“ pakeitimas.  

Pranešėja A. Baranauskaitė pristatė sprendimo projektą.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, papildė pranešėją.  

DALYVAUJA. 20 tarybos narių.  

BALSAVO: „už“ – 20 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

5.SVARSTYTA. Kriterijų, pagal kuriuos nustatoma, kada Druskininkų savivaldybės infrastruktūros 

plėtros įmoka nemokama, ir Druskininkų savivaldybės infrastruktūros plėtros įmokos mokėjimo ir 

atleidimo nuo jos mokėjimo tvarkos aprašo patvirtinimas. 

Pranešėja A. Baranauskaitė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 20 tarybos narių.  

BALSAVO: „už“ – 20 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

6 darbotvarkės klausimas ,,Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2018 m. birželio 27 d. sprendimo 

Nr. T1-120 „Dėl parduodamų savivaldybės būstų ir pagalbinio ūkio paskirties pastatų sąrašo sudarymo“ 

pakeitimo“ buvo išbrauktas iš darbotvarkės.  

6.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės socialinio būsto amortizacinių atskaitymų 

nusidėvėjimui atkurti patvirtinimas.  

Pranešėja A. Baranauskaitė pristatė sprendimo projektą. 

DALYVAUJA. 20 tarybos narių.  

BALSAVO: „už“ – 20 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

7.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios programos 

2021 metų priemonių vykdymo ataskaitos tvirtinimas. 

Pranešėja J. Verbickienė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 20 tarybos narių.  

BALSAVO: „už“ – 20 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 
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8.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios programos 

2022 metų priemonių tvirtinimas. 

Pranešėja J. Verbickienė pristatė sprendimo projektą.  

Algis Bolys, tarybos narys, pateikė klausimą.  

Pranešėja atsakė į pateiktą klausimą.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, papildė pranešėją.  

DALYVAUJA.  20 tarybos narių.  

BALSAVO: „už“ – 20 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

9.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės infrastruktūros pripažinimo prioritetine kriterijai ir 

Druskininkų savivaldybės infrastruktūros pripažinimo prioritetine tvarkos aprašo patvirtinimas. 

Pranešėja J. Verbickienė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA.  20 tarybos narių.  

BALSAVO: „už“ – 20 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

Vytautas Kvedaras, tarybos narys, nedalyvavo sprendimo dėl 10 darbotvarkės klausimo priėmime.  

10.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės 2022 metų visuomenės sveikatos rėmimo 

specialiosios programos patvirtinimas. 

Pranešėja E. Sadauskaitė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 19 tarybos narių.  

BALSAVO: „už“ – 19 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

Linas Urmanavičius, savivaldybės mero pavaduotojas, nedalyvavo sprendimo dėl 11 darbotvarkės 

klausimo priėmime.  

11.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2014 m. gruodžio 19 d. sprendimo Nr. T1-221 

„Dėl piniginės socialinės paramos Druskininkų savivaldybėje teikimo tvarkos aprašo“ pakeitimas. 

Pranešėja L. Baranauskienė pristatė sprendimo projektą.  

Modestas Vitkauskas, tarybos narys, pateikė klausimą.   

Pranešėja atsakė į parteiktą klausimą.  

DALYVAUJA. 19 tarybos narių.  

BALSAVO: „už“ – 19  (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

12.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2008 m. kovo 21 d. sprendimo Nr. T1-66 „Dėl 

gyventojų išlaidų, patirtų už komunalinių surinkimo ir atliekų tvarkymo paslaugas, kompensavimo tvarkos 

aprašo“ pripažinimas netekusiu galios. 

Pranešėja L. Baranauskienė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 20 tarybos narių.  

BALSAVO: „už“ – 20 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

13.SVARSTYTA.  Pritarimas dalyvauti „Tūkstantmečio mokyklų“ programoje. 

Pranešėja D. Brown pristatė sprendimo projektą. 

DALYVAUJA. 20 tarybos narių.  

BALSAVO: „už“ – 20  (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

Julius Matulevičius, tarybos narys, nedalyvavo sprendimo dėl 14 darbotvarkės klausimo priėmime.  

14.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės sporto projektų finansavimo iš savivaldybės biudžeto 

lėšų tvarkos aprašo patvirtinimas.  

Pranešėja D. Brown pristatė  po komitetų posėdžio patikslintą sprendimo projektą. 

DALYVAUJA. 19  tarybos narių.  

BALSAVO: „už“ – 19 (vienbalsiai). 
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NUSPRĘSTA. Pritarti  patikslintam tarybos sprendimo projektui. 

15.SVARSTYTA. Druskininkų Savivaldybės antikorupcijos komisijos 2021 metų veiklos ataskaita.  

Pranešėja V. Šmitienė pristatė sprendimo projektą.  

Modestas Vitkauskas, tarybos narys, pateikė klausimą.  

Pranešėja atsakė į pateiktą klausimą.  

DALYVAUJA. 19 tarybos narių (Valė Šmitienė nebalsavo).  

BALSAVO: „už“ –19 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui. 

16.SVARSTYTA.  Druskininkų savivaldybės tarybos 2015 m. lapkričio 30 d. sprendimo Nr. T1-

125 „Dėl Druskininkų miesto teritorijos darnaus judumo plano komiteto sudarymo“ pakeitimas. 

Pranešėja L. Gaidžiūnaitė pristatė sprendimo projektą. 

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pažymėjo, kad tarybos nariai turėtų pasiūlyti  

Komiteto pirmininko ir Komiteto pirmininko pavaduotojo kandidatūras iš tarybos narių.  

Aivaras Kadziauskas, tarybos narys, į Druskininkų miesto teritorijos darnaus judumo plano 

komiteto pirmininko pareigas pasiūlė Modesto Vitkausko, tarybos nario, kandidatūrą.  

Jūratė Burokienė, tarybos narė, į Druskininkų miesto teritorijos darnaus judumo plano komiteto 

pirmininko pavaduotojo pareigas pasiūlė Donato Mizaro, tarybos nario, kandidatūrą.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pasiūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą, 

Druskininkų miesto teritorijos darnaus judumo plano komiteto pirmininku skiriant Modestas Vitkauską, 

tarybos narį, Komiteto pirmininko pavaduotoju – Donatą Mizarą, tarybos narį.  

DALYVAUJA. 19 tarybos narių (Modestas Vitkauskas nebalsavo).  

BALSAVO: „už“ –19 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui, Druskininkų miesto teritorijos 

darnaus judumo plano komiteto pirmininku skiriant Modestas Vitkauską, tarybos narį, Komiteto 

pirmininko pavaduotoju – Donatą Mizarą, tarybos narį. 

17.SVARSTYTA.  Informacijos pateikimas apie Alytaus regiono Integruotos teritorijų vystymo 

programos įgyvendinimo ataskaitą už 2021 m.  

Pranešėja L. Gaidžiūnaitė pateikė informaciją apie Alytaus regiono Integruotos teritorijų vystymo 

programos įgyvendinimo ataskaitą už 2021 m.  

 

 

Posėdžio pirmininkas                            Ričardas Malinauskas  

 

 

 

Protokolą rašė                              Živilė Stravinskaitė                      


